
Protokół z posiedzenia Rady Rodziców 

 z dnia 25.05.2023r  

Szkoły Podstawowej nr 227 im. Lotników Polskich i 

Zespołu Szkolno – Przedszkolnego nr 5 

 

Na zebraniu obecni byli: 

1. Członkowie zebranie według załączonej listy; 

Porządek zebrania 

1. Otwarcie zebrania i wybór protokolanta zebrania 

2. Przemówienie Dyrektor i wicedyrektor 

3. Przemówienie Przewodniczącej Rady Rodziców 

4. Głosowanie jawne nad zmianami w regulaminie Rady Rodziców (12 osób uprawnionych) 

5. Wolne wnioski od przedstawicieli klas 

6. Wystąpienie skarbnika Rady Rodziców 

7. Ustalenie terminu kolejnego spotkania 

8. Zamknięcie zebrania 

 

Ad. 1 

Zebranie otworzyła Pani Katarzyna Draganek, Przewodnicząca Rady Rodziców. Po otwarciu zebrania 

został wybrany protokolant zebrania, Pani Sekretarz Anna Zachar. 

Ad. 2  

Pani Dyrektor Beata Wojtyra w swoim przemówieniu poruszyła tematy; 

 W egzaminach ósmoklasistów wzięło udział 53 uczniów, 3 klasy w tym jeden uczeń, który 

miał nauczanie indywidualne, 

 

 Podziękowanie za pomoc, uprzejmość i współpracę w organizacji Jubileuszu 60-lecia Szkoły, 

 

 

 1 czerwca na Dzień Dziecka planowany jestPiknikw plenerze bez udziału rodziców  

w godz. 12.00-14.00,z tej okazji przygotowywane są atrakcje min. malowanie twarzy, DJ, 

profesjonalny pokaz judo, 

 

 Prośba od Dyrekcji do RR o dofinansowanie DJ w wysokości 600zł oraz wsparcie pikniku, 

 

 Nawiązanie współpracy z Portami Lotniczymi w Radomiu, gadżety na Dzień Dziecka, 

 

 

 Pani Dyrektor wnioskowała do Burmistrza Dzielnicy Włochy o kwotę 2,5 mln na remonty, 

 otrzymamy 153 000 tyś zł. 

 



 Ruszył nabór uzupełniający do Klas Sportowych, o profilu pływanie, 

 

 Na zakończenie ósmych klas, 22 czerwca o godz. 16.00 odtańczony będzie Polonez,  

 Bal ósmoklasistów nie odbędzie się, 

 

 Nasz Sztandar będzie wzbogacony w furażerkę lotniczą, 

 

 Pan Kamil Lisowski, wyszedł z propozycją „Oskarów dla Nauczycieli”, 

 

 

 Od września planowane jest: 

- uruchomienie wideotelefonów, czytników, 

- powołanie Koordynatora Świetlicy,  

- osobne pomieszczenie na Świetlicę Szkolną 

 

 Poruszony został temat zachowania uczniów na apelach, przerwach i na lekcjach, 

- bark powagi, 

- nieprzestrzeganie zasad, 

- brak szacunku,  

- palenie papierosów elektrycznych na terenie szkoły,  

- notoryczne spóźnianie się uczniów,-7 a, z najmniejszą liczbą spóźnień – Gratulacje! 

- nagminne zwalnianie uczniów z lekcji przez rodziców, 

 

Prośba do Rodziców, aby odpowiedzialnie wychowywać, stawiać granice 

i współpracować ze szkołą. 
 

Ad. 3. 

Pani Przewodnicząca Katarzyna Draganek w swoim przemówieniu poruszyła tematy; 

 Dzięki spotkaniu Przewodnicząceji wiceprzewodniczącej, 

z Burmistrzem i wiceburmistrzem Rady Dzielnicy Włochy,Szkoła otrzymała 80 000 tyś. na 

remont łazienek. 

 

 Z okazji Dnia Dziecka planowane jest: 

-  wypożyczenie z MAL maszyny do Waty Cukrowej 

- automat z Lodami od Cukierni Olsza 

Prośba o zbiórkę w klasie po 12 zł od ucznia, aby każdy uczeń mógł zakupić( 2 gałki lodów), 

 

 Zapytano obecnych; 

Czy zgadzają się na wyróżnienieSpecjalnym Stypendium, ucznia klasy sportowej  

za pomoc koleżeńską, 

 

 

 

 

W zawiązku z tym przeprowadzono głosowanie: 

 

Wyniki głosowania: 

 



- 11 głosów za 

 

- 0 głosów przeciw 

 

- 1 wstrzymała się 

 

W związku z głosowaniem RR wyróżni ucznia Krzysztofa Cygana za pomoc koleżeńską, 

Specjalnym Stypendium. 

 

 Zostało poddane do głosowanie dofinansowanie DJ na piknik z okazji dnia Dziecka; 

 

Wyniki głosowania: 

 

- 12 głosów za  

 

- 0 głosów przeciw 

 

W związku z głosowaniem RR dofinansuje DJ na Dzień Dziecka w kwocie 600 zł 

 

 Budżet obywatelski – stacja rowerowa, 

 

 Prośba do  Dyrekcji o zwrócenie uwagi na dyżur w stołówce podczas przerw obiadowych, 

 

 Poruszony został temat zachowania uczniów z klas starszych podczas apeli i uroczystości oraz 

niszczenie toalet, 

 

 Ustalany jest termin spotkania z trenerami, 

 

 Planowany Konkurs „ Oskary nauczycielskie”, 

 

 Propozycja od września 100 zł na świetlicę szkolną od klas, które z niej będą korzystać, 

Ad. 4. 

Odbyło się głosowanie jawne nad zmianą w regulaminie dotyczące finansowania wycieczek i 

wydarzeń; 

 

 Zmiany w regulaminie dotyczące finansowania wycieczek; 

Rozdział IVZasady gospodarki finansowej i wydatki funduszu Rady, §4, pkt.7.Dofinansowania 

wycieczek i wyjść klasowych dla dzieci z rodzin w trudnych sytuacjach finansowych w 

wysokości do 50 %wartości całkowitej kwoty wycieczki lub innego wydarzenia, które ma być 

dofinansowane, z wyłączenie dzieci sprawiających problemy wychowawcze w szkole, które 

mogą otrzymać tylko do 20% wartości całkowitej kwoty wycieczki lub innego wydarzenia, 

które ma być dofinansowane  

 

Na  

 



 Wysokość dofinansowania może przekroczyć 50% całkowitej kwoty wycieczki lub innego 

wydarzenia, które ma być finansowane, przy czym maksymalna wysokość dofinansowania nie 

może przekroczyć 350 zł. 

Wnioski, które dotyczą dzieci sprawiających problemy wychowawcze w szkole będą 

rozpatrywane indywidualnie w każdej sytuacji. 

Rada Rodziców ma prawo przyznać dofinansowanie w niższej kwocie niż wnioskowana, 

biorąc pod uwagę ilość złożonych wniosków o dofinansowanie oraz wysokość środków 

finansowych, jakimi dysponuje. 

O dofinansowanie wycieczki czy też innego wydarzenia można wnioskować jednorazowo w 

przypadku tego samego ucznia w danym roku szkolnym. Wniosek składa wychowawca klasy. 

 

Wyniki głosowania: 

 

12 głosów za 

 

0 głosów przeciw 

 

Uchwałą obecnych osób na zebraniu zostaną wprowadzone zmiany w Regulaminie 

RR, dotyczący finansowania wycieczek i wydarzeń. 

Ad. 5. 

Przedstawiciele klas 7, proszą o sprawdzenie liczby punktów, które udało zdobyć się uczniom klas 7 w 

Wolontariacie, 

Ad.6. 

Wystąpienie Pani skarbnik Kingi Błachnio; 

 Podsumowanie finansowe, 

 

 Podanie o dofinansowanie powinno wpłynąć zgodniez;rozdziałem IV pkt 5 Regulaminu Rady 

Rodziców, dot. Zasad Gospodarki Finansowej i Wydatkowania Funduszy Rady Rodziców, 

 

  Na zakończenie Roku Szkolnego, dofinasowanie w kwocie 20 zł na książki i dyplomy, 

 

 Można składać podania o zwrot do 100 zł dla klasy, dot. organizacji imprezy klasowej, 

Ad. 6.  

Kolejne zebranie stacjonarne ustalono na dzień 15.06.2023 r. godz. 17.00 

Ad.7. 

Zamknięcie zebrania przez Panią Przewodniczącą Katarzynę Draganek.  

 

 


